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HVOR LIGGER EIENDOMMEN: 
Hjelseng, Budorvegen 468.
Eiendommen ligger ved Ringneskrysset.

DRIFTSFORM OG HUSDYR: 
Økologisk melk og korn.

UTDANNING OG YRKESERFARING:
Agronom fra Jønsberg Landbruksskole.
Forvalter fra Vinterlandbruksskolen i Oslo.
3 årig landbruksmekanikerutdannelse
avsluttet med Fagbrev. 2 ½ år som 
landbruksmekaniker på Felleskjøpet 
Hamar. Begynte som gardbruker i 1990 
med ku,kjøtt, korn og gris. La om til 
økologisk ku og korn i 2003.

JORDBRUK OG SKOGBRUKSRELATERTE 
HOBBYER OG VERV: 
Jobber som heltids gardbruker. Har tidligere 
sittet i styret i Løten Bondelag.

DITT SYN PÅ ALLMENNINGENS DRIFT 
SOM HAR VÆRT TIL NÅ OG HVA SOM 
EVENTUELT OPPTAR DEG I FREMTIDEN: 
Løten Almenning har fagfolk som er flinke til 
å forvalte og utnytte sine skogsverdier slik 
at det gir størst mulig utbytte for de bruks- 
berettigede, og er tilgode for samfunnet 
i bygda. Dette er viktig for å beholde det 
mangfoldet vi har i jordbruket i Løten. 
Det bør fortsatt jobbes litt med hvordan 
skogsdrift, beitedyr og friluftsliv kan utnytte 
skog og utmark best mulig sammen. 
Allmenningen bør i framtida være allmenn- 
yttig både for folk i og utenfor Løten og 
fortsette den fine utviklingen på Budor. 
Sørge for god økonomi, slik at bruksretts- 
ytelsene holdes på et høyt nivå. Det er viktig 
at allmenninga fungerer godt. Jeg har derfor 
fortsatt lyst til å være med å bidra til dette.

HVA KAN DU BIDRA MED INN I STYRET 
FOR LØITEN ALMENNING?
Som gårdbruker og arbeidsgiver som har
erfaring med bruksrett og har dyr til fjells,
mener jeg at jeg fortsatt har en del å bidra 
med inn i styret.

Mikael Syver 
Hjelseng
(62 år)

HVOR LIGGER EIENDOMMEN: 
Langs Langgutua, ved Klæpa, Ådalsbruk.

DRIFTSFORM OG HUSDYR: 
Jorda er forpaktet bort til gras og 
kornproduksjon.

UTDANNING OG YRKESERFARING:
Er utdannet automatiker og automasjons- 
ingeniør. Har drevet firma sammen med 
to kamerater siden 2015. Før det jobbet jeg 
internasjonalt i Aker Solutions i 6 år og så 
2 år i Orkla Foods Norge.
 
JORDBRUK OG SKOGBRUKSRELATERTE 
HOBBYER OG VERV: 
Har vært mange år i valgkomiteen i 
Løiten Almenning, og de to siste årene i 
revisjonsutvalget. Så er jeg elgjeger i Løiten 
almenning og sekretær i Løiten JFF.

DITT SYN PÅ ALLMENNINGENS DRIFT 
SOM HAR VÆRT TIL NÅ OG HVA SOM 
EVENTUELT OPPTAR DEG I FREMTIDEN: 
Løiten almenning er en veldrevet eiendom, 
der det i de siste årene er tatt grep for å 
kunne fokusere mer på kjernevirksomhet. 
Dagens drift er god balansert og tilpasset 
opp mot dagens samfunn. I fremtiden tror 
jeg det blir mer press på skogarealer til annet 
enn skogsdrift. Jeg tror det er lurt å ta noen 
prinsipielle avgjørelser som kan stå seg 
over tid for fremtidig drift av eiendommen.
 
HVA KAN DU BIDRA MED INN I STYRET 
FOR LØITEN ALMENNING?
Jeg har en variert og allsidig bakgrunn fra 
arbeidslivet, frivillige og offentlige verv som 
har gitt meg ganske bred erfaring, selv om 
spisskompetansen ikke ligger på skog og 
landbrukssiden.

Simen 
Storsveen
(41 år)

Valgkomiteens forslag på to styremedlemmer til allmenningsstyret:
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HVOR LIGGER EIENDOMMEN: 
Nyberg, Løkjavegen 110, 2345 Ådalsbruk. 
Eiendommen er grensenabo til Løkja og 
Bjørke Nordre.

DRIFTSFORM OG HUSDYR: 
Jeg er småbruker og er interessert i 
landbruk. Jeg dyrker grønnsaker, poteter 
og bær til eget bruk. Jorda blir brukt til 
grasproduksjon. 

UTDANNING OG YRKESERFARING:
Jeg er utdannet allmennlærer med 
tilleggsutdanning og har jobbet over 20 år 
som lærer. De siste 17 årene ved Elverum 
ungdomsskole.

Arbeidserfaring innad i Løten kommune.
Jeg var kommunestyrerepresentant fra 
2011-2019. Fra 2015-2019 var jeg varaordfører 
i Løten ved siden av lærerjobben. Da fikk 
jeg god kjennskap til kommunen, saks-
behandling, møteledelse og økonomi. 
Som varaordfører har jeg hatt et godt 
samarbeid med kommuneadministrasjonen 
og behandlet alle saker som har vært til 
politisk behandling fra Løiten Almenning.

DITT SYN PÅ ALLMENNINGENS DRIFT 
SOM HAR VÆRT TIL NÅ OG HVA SOM 
EVENTUELT OPPTAR DEG I FREMTIDEN: 
Jeg er opptatt av at Almenningas målsetting 
for de kommende år må være bærekraftige. 
Det er viktig at drifta har miljøvennlige 
løsninger med tanke på kommende 
generasjoner og at et overskudd kan brukes 
til investeringer innad i virksomheten.

Det er viktig at Almenningas drift videreføres 
slik at de bruksberettigede kan opprettholde 
drifta og kulturlandskapet ved små og store 
gårder. God dyrkingsjord skal ikke bygges 
ned. Løten er kjent for lokal- og nisjemat og 
det må ivaretas. Jeg er opptatt av å sikre 
trygg og sunn mat. 

Skogen er en viktig ressurs for kommunen 
og som Almenninga ivaretar på en god måte. 
Almenninga bidrar til bedre folkehelse. 
Arbeidet med å legge til rette for at 
befolkningen kan nyte godt av skogen og 
Hedmarksvidda er noe Almenninga må 
fortsette med. 

HVA KAN DU BIDRA MED INN I STYRET 
FOR LØITEN ALMENNING?
Jeg  ønsker videre drift av Budor gjestegård 
og skianlegg. Det er også flere andre 
satsingsområder på Budor som jeg ønsker 
å være med å videreutvikle. 

Silje  
Hafslund
(47 år)

HVOR LIGGER EIENDOMMEN: 
Østroa. 

DRIFTSFORM OG HUSDYR: 
70 vinterfôra sau og grovfôrproduksjon.

UTDANNING OG YRKESERFARING:
Utdannet som Bachelor i landbruksteknikk 
med bedriftsøkonomi ved Høgskolen i 
Hedmark, Blæstad. I tillegg diverse kurs og 
journalistisk etterutdannelse.  Arbeider som 
kommunikasjonsrådgiver i Norsk Landbruks-
rådgiving og redaktør for NLR-Magasinet. 
 
JORDBRUK OG SKOGBRUKSRELATERTE 
HOBBYER OG VERV: 
Med sau følger også en del bruk av utmarka 
både til næring og rekreasjon i form av 
tilsynsturer. 

DITT SYN PÅ ALLMENNINGENS DRIFT 
SOM HAR VÆRT TIL NÅ OG HVA SOM
 EVENTUELT OPPTAR DEG I FREMTIDEN: 
Almenningens drift har lagt opp til å gi støtte 
til de som ønsker å drive landbruksproduksjon. 
Det vil være viktig å videreføre dette for å 
fortsatt sikre riktig bruk av ressurser og 
opprettholdelse av landbruksproduksjoner. 
 
HVA KAN DU BIDRA MED INN I STYRET 
FOR LØITEN ALMENNING?
Jeg håper at min organisatoriske erfaring 
kan komme til nytte i et eventuelt styre-
arbeid for Løiten Almenning, hvor det å 
legge forhold for landbruksdrift så best 
mulig til rette er viktig. 

Morten Berntsen 
Livenengen
(40 år)

Valgkomiteens forslag på to varamedlemmer til allmenningsstyret:


